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Onderwerp : Van Stadsoevers naar Zuidoevers en Wateroevers 

Toelichting:  
Het geldverslindende en prestigieuze project Stadsoevers met haar Stadscholen en 
Stadskantoren nadert haar einde. Een project dat de Roosendaalse belastingbetaler 
in haar oorspronkelijke bedoeling al miljoenen heeft gekost wordt nu eindelijk 
afgeblazen. 
 
Een project dat door opeenvolgende coalities altijd kritiekloos is omarmd en waarbij 
PvdA wethouder van Griensven in november en december 2009 wel een hele 
dubieuze rol heeft vervuld met het door de raad heen sluizen van een raadsvoorstel 
met aantoonbare feitelijke onjuistheden. Nog kwalijker is geweest dat de 
coalitiepartijen en de kandidaat coalitiepartijen bij de verkiezingen in 2010 
kiezersbedrog hebben gepleegd om maar aan de onderhandelingstafel terecht te 
mogen komen van de Roosendaalse Lijst informateur René Mol. 
 
Zoals te lezen valt op http://bit.ly/yh35aB zou de beoogde brede coalitie met 27 
zetels gaan bestaan uit de partijen Roosendaalse Lijst, VVD, CDA en PvdA. Ter 
voorkoming van geschiedvervalsing is het goed te benadrukken dat ook de VVD dus 
voorstander was van het geldverslindende en prestigieuze project Stadsoevers. De 
toenmalige zeer succesvolle VVD lijsttrekker en stemmenkanon John Hertogh was 
daar altijd kraakhelder over. 
 
Door een interne machtsstrijd bij de VVD scheurde de partij in 2 liberale stukken 
uiteen en bleef er over een VVD smaldeel met Jeroen van den Beemt en een VVD 
smaldeel met John Hertogh die later verder ging als de VLP. Een opvallende 
koerswijzigingen van beide VVD smaldelen was dat beiden zich steeds meer gingen 
verzetten tegen het geldverslindende en prestigieuze project Stadsoevers. Een zeer 
opvallende politieke draai van 180 graden en het is lovenswaardig dat zij tot betere 
inzichten zijn gekomen. Door de scheuring bij de VVD kon de fractie van GroenLinks 
aanschuiven in de nieuwe coalitie. 
 
 



Vrij snel na de verkiezingen van 2010 begon de coalitie van Roosendaalse Lijst, 
CDA, PvdA en GroenLinks toe te geven dat het inzicht van de Nieuwe Democraten 
met steun van de SP en actiecomité Stadskantoor Nee! maar beter kon worden 
gevolgd.  
 
En heel langzaamaan begon de “Steven” van de “Adriaansen” coalitie zich te 
wenden. Eerst kwam er een door wethouder Toine Theunis afgedwongen partiële 
heroverweging als opmaat tot een totale heroverweging waarbij het Stadskantoor 
een kantoor in de stad blijft, de VMBO school afscheid neemt van het industrieterrein 
en kiest voor een contextrijke omgeving in het centrum waar de school nu al is 
gevestigd en het geldverslindende en prestigieuze project Stadsoevers wordt 
omgebouwd tot een ideetje met een verre stip aan de horizon. Wethouder Steven 
Adriaansen zal nu in zijn eigen woorden gaan beschrijven wat de Nieuwe 
Democraten al eerder hebben betoogd als een plan met Zuidoevers en Wateroevers. 
 
Het hele dossier Stadsoevers verdient wat de Nieuwe Democraten betreft een 
Raadsenquête om zicht te krijgen op de ambtelijke, bestuurlijke en politieke rol die 
iedereen heeft gespeeld. De stelling van de Nieuwe Democraten is dat heel veel 
betrokkenen kilo’s boter op hun hoofd hebben en dat maakt het tegelijkertijd 
nagenoeg onmogelijk om een democratische meerderheid te krijgen die noodzakelijk 
is voor zo’n onderzoek, helaas. De meerderheid zal zich proberen te verschuilen 
achter het zeer doorzichtige excuus dat het allemaal komt door de crisis die niemand 
had kunnen voorzienFFyeah right! 
 
Samenvattend. De Nieuwe Democraten zijn erg tevreden dat de jarenlange strijd 
tegen het geldverslindende en prestigieuze project Stadsoevers haar vruchten heeft 
afgeworpen. Hoewel deze strijd miljoenen euro’s heeft gekost die beter had kunnen 
worden besteed aan de kerntaken van de gemeente, is het nog altijd vele miljoenen 
euro’s goedkoper dan als het project wel zou zijn doorgegaan. Het is te hopen dat 
het vele betaalde leergeld ervoor zal zorgen dat in de toekomst de politieke 
meerderheid zal stoppen met wegkijken en politiek gaat bedrijven op feiten i.p.v. 
allerlei populistische aannames. De 77000 inwoners van Roosendaal verdienen 
beter. Voor meer analyses en conclusies zie www.nieuwedemocraten.nl  
 
Wethouder Adriaansen heeft beloofd dat er voor 1 februari 2012 een raadsvoorstel 
komt om de eerdere besluiten over het geldverslindende en prestigieuze project 
Stadsoevers definitief te gaan herzien. 
 

Vragen: 
1. Heeft u zoals beloofd voor 1 februari 2012 een besluit genomen, welk? 
2. Voelt u zich politiek verantwoordelijk, waarom? 

Ondertekening, 
Ton Schijvenaars, namens de fractie Nieuwe Democraten 

 


